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Έκανες αποτοξίνωση;  (Δημήτριος 
Παναγόπουλος, Ιεροκήρυκας († 1982))
/ Ρήματα ζωής

Οι άνθρωποι που θα εξομολογηθούν και θα μετανοήσουν πραγματικά για τον 
προηγούμενο βίο τους, κάνουν αποτοξίνωση της ψυχής τους. Είναι το φάρμακο που 
θεραπεύει την άρρωστη ψυχή μας.
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